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Dit jaar ben ik ook actief geweest als vicevoorzitter, mijn laatste jaar in deze functie. 
Oorspronkelijk zou ik maar één jaar aansluiten, maar er is nog een bijgekomen en dit is  
echt mijn laatste jaar. Ik heb me met allerlei activiteiten beziggehouden. 
 
Probeer Badminton actie van de vereniging. 
Vorig jaar hebben we aan een soortgelijke actie meegedaan van de NBB. Dit was zo goed 
verlopen, dus hebben we besloten deze actie vanuit de vereniging zelf te herhalen. Om de 
aspirant leden wat langer proberen te binden hebben we deze rondom de zomervakantie 
georganiseerd. Daarnaast wilden we proberen om wat meer leden op de vrijdagavond te laten 
spelen, dus hebben we de ‘probeeravond’ op vrijdagavond gezet. Om ook meer jeugdleden te 
krijgen, hebben we deze actie ook op maandagavond en zaterdagochtend gestart. 
 
De actie begon in de week van 12 juni, de deelnemers werden voor 8 speelavonden/ochtenden 
uitgenodigd. In totaal hadden we 24 aanmeldingen; 16 voor de vrijdag, 3 voor de donderdag en 5 
voor de zaterdag. De vrijdag senioren hebben 8 maal een training van 1 uur gekregen door de 
leden die op vrijdagavond spelen. Dankjewel voor de inzet! Dit keer was de animo wel hoog, maar 
hebben we uiteindelijk maar 1 lidmaatschap eraan overgehouden. 
 
Clubkleding 
Afgelopen jaar is er ook weer kleding besteld voor competitiespelers en niet competitie leden. 
Dankzij de afspraak met Wilkin is deze kleding uit de collectie een aantal jaren onveranderd. De 
prijs is natuurlijk heel schappelijk in vergelijking met de normale prijs voor badmintonkleding. 
Komend jaar willen we in het kader van duurzaamheid onderzoeken of het mogelijk is om kleding 
door te geven. Met name de jeugd groeit snel en hebben vaak nog prima kleding in de kast 
liggen die niet meer past. 
 
EHBO in de zaal 
Vanuit de gemeente hebben we de verplichting om tijdens trainingen en speelavonden een 
gecertificeerd EHBO-persoon in de zaal te hebben. Ik heb geïnventariseerd welke leden er een 
geldig EHBO-certificaat hebben en deze rol eventueel op zich willen nemen. Hierdoor hebben we 
nu op elke Senioren speelavond een EHBO-persoon. Ook op maandagavond tijdens de training.  
Er ligt nu een oproep bij de trainers of ze een cursus willen volgen, zodat we ook tijdens de overige 
trainingsmomenten een EHBO-er in de zaal hebben. 
 
Contactpersonen-overleg 
Het overleg met de contactpersonen van de speelavonden was inmiddels alweer enkele jaren 
geleden. Ik heb dit overleg nieuw leven in geblazen en nu komen we elk half jaar bij elkaar. Allerlei 
onderwerpen die van belang zijn voor de speelavonden komen aan de orde. Afgelopen jaar 
hebben we afgesproken om de proeflessen om de week te toe te staan. Dit voorkomt dat de 
reguliere speelavond wat minder verstoord wordt en dat de contactpersonen/ begeleiders niet 
elke week in actie hoeven komen met nieuwe spelers. 
 



 

 

Tekenen voor de toekomst 
Samen met de gemeente zijn we al een stuk verder in het proces om met andere ogen naar onze 
vereniging te kijken en uit te vinden wie we in de toekomst willen zijn. 
Er zijn inmiddels al concrete voorstellen uitgewerkt. 
 
Afsluitend 
Afgelopen twee jaren zijn toch leuke jaren geweest, ondanks het feit dat de reden om toe te 
treden tot het bestuur niet zo leuk was. Ook kijk ik terug met een beetje trots; het is gelukt om te 
zorgen dat onze vereniging er weer beter voor staat. 
 
Komend jaar blijf ik als zaalwacht vrijwilliger bij de club. 
 
Ik hoop dat deze positieve trend zich voortzet en ik wens het bestuur veel succes! 
 
Elly van de Wouw 
Vicevoorzitter 


